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Afyon Gazeteciler Cemiyeti (AGC)
Yönetimi ve İcra Kurulu Üyeleri
dayanışma kahvaltısında bir araya geldi.

Geçtiğimiz günlerde yapılan
Genel Kurulun ardından
Afyon Gazeteciler Cemiyeti

başkanlığına seçilen Önder Artuk,
yönetimi ve icra kurulu üyeleri için
dayanışma kahvaltısı düzenledi. Afbel
Otel’de gerçekleştirilen programa;
Yönetim Kurulu Başkanı Önder Artuk,
Başkan Yardımcıları; Sezer Küçükkurt,
Yasin Köksal, Genel Sekreter Mahmut
Emin Birliktir, Yönetim Kurulu Üyeleri
M.Emin Güzbey, Ömer Elçi, İsa Kuş,
Ali Osman Okşar, Faruk Kılınç, ve icra
kurulunda görev alan gazeteciler
katıldı.

Programın açılış konuşmasını yapan
AGC Başkanı Önder Artuk, son
dönemde üstlendiği sorumluluğun
ağırlığını her geçen gün daha fazla
hissettiğini dile getirdi. Artuk, “Verilen
sorumluluğun her geçen gün biraz

daha büyüdüğünü hissediyorum. Bu
noktaya gelmemizde yönetim kurulu-
muzun büyük emeği ve desteği oldu.
İnşallah hep birlikte bu süreci başarıy-
la yürüteceğimize inanıyorum.
Bugünkü kahvaltımızın ana hedefi
basın camiasında çalışan
arkadaşlarımızın sosyoekonomik
yapılarının iyileştirilmesine yönelik
çabalarımızı güçlü bir şekilde ortaya
koymak. Sosyoekonomik yapıyı
güçlendirdikten sonra, etik değerlere
uygun bir birlik ve beraberlik içinde
çalışan bir camia oluşturmayı hedefliy-
oruz. Bu kahvaltıları düzenli aralıklarla
yaparak bu hedefe ulaşmak için elim-
izden gelen gayreti göstereceğiz.
Güçlü bir yönetim kurulumuz ve siz-
lerin sağladığı destekle birlikte, ileride
söz almak isteyen üyelerimizin görüş-
lerini de dikkate alacağız. Etik değer-
lere sahip, sosyoekonomik açıdan
güçlü bir camia oluşturmak için var
gücümüzle çalışacağız. Katılımınız için
hepinize teşekkür ederim.” şeklinde
konuştu. >>HABER SAYFA 8’DE

“BİRLİK VE BERABERLİK İÇİNDE
ÇALIŞAN BİR CAMİA

OLUŞTURMAYI HEDEFLİYORUZ”

AGC dayanışma kahvaltısında
bir araya geldi

“GAZETECİLERİMİZİN BARINMA VE GEÇİM
SORUNLARINA ÇÖZÜM ÜRETMELİYİZ”

“BİRBİRİMİZİ SEVGİYLE KUCAKLAMALIYIZ”

“DİSİPLİN KURULUNDA HERHANGİ
BİR SORUN YAŞANMAMAKTADIR”

Artuk

Milli maç heyecanı dev ekranda yaşandı
2024 Avrupa Futbol Şampiyonası F Grubu’nda oynanan Milli
Takımı’mızın Çekya maçı heyecanı yine dev ekranda yaşadı. >>5’TE

Afyonkarahisar’da
ormanlık alanda yangın

Afyonkarahisar’da Hıdırlık
Tepesi’nde çıkan yangına
itfaiye ekiplerinin müdahalesi
sürüyor.>>3’TE

Hapis cezası ile
aranan şahıs yakalandı

Afyonkarahi
sar’da 1 yıl 8
ay hapis
cezası ile
aranan şahıs
polisin takibi
sonrası
yakalandı.
>>3’te

Biçerdöver
kontrolleri
devam ediyor
Afyonkarahisar’da ilçe Tarım
ve Orman Müdürlüğü ekipleri
tarafından biçerdöverlere
yönelik başlatılan kontroller
devam ediyor.>>3’te

Jandarmanın bulduğu
yaralı baykuş tedavi
altına alındı >>3’te

24 yıl aradan sonra düzen-
lenen Şuhut Karaadilli Yağlı
Pehlivan Güreşleri, güreş
severler için unutulmaz bir
etkinlik olarak hafızalara
kazındı. Afyonkarahisar
Gençlik ve Spor İl
Müdürlüğü, 49 sporcu ile bu
prestijli organizasyonda yer
alarak önemli başarılar elde
etti. Yarışmanın sonuçları,
sporcuların üstün gayret ve
azminin bir göstergesi
olarak öne çıktı.>>7’de

Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü’nden

büyük başarıAvrupa güreşFatma Yılmaz
şampiyonasında finalde!

Sırbistan’da 24-30 Haziran 2024 tarih-
lerinde düzenlenen U17 Avrupa Güreş
Şampiyonası’nda, Türkiye’yi kadınlar 43
kilogram kategorisinde temsil eden
Taşoluk Belediye Spor Kulübü güreşçisi
Fatma Yılmaz, gösterdiği üstün perfor-
mansla adını finale yazdırdı.>>7’de

Otomobil duvara çarptı,
2 kişi yaralandı

3

YSK duyurdu:
İllerin milletvekili sayıları değişti

Yüksek Seçim Kurulu
(YSK), 2023 yılı nüfus
rakamlarına göre
illerin milletvekili
sayılarını belirledi.
Buna göre
Afyonkarahisar’ın mil-
letvekili sayısı 6 kişi
olarak kaldı.>>5’te

Temiz bir Emirdağ için
çalışmalar devam ediyor

2

Sandıklı’da 15 Temmuz
voleybol turnuvası başladı

Sandıklı Kaymakamlığı himayelerinde, Gençlik ve Spor İlçe Müdürlüğü
tarafından organize edilen "15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik Günü"
Voleybol Turnuvası, Vali Gökmen Çiçek Spor Salonu'nda başladı. Turnuvaya
katılan sekiz takım, şampiyonluk için kıyasıya mücadele edecek.>>2’de
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Sandıklı’da 15 Temmuz
voleybol turnuvası başladı
Sandıklı Kaymakamlığı himayelerinde, Gençlik ve Spor İlçe Müdürlüğü tarafından organize edilen

"15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik Günü" Voleybol Turnuvası, Vali Gökmen Çiçek Spor
Salonu'nda başladı. Turnuvaya katılan sekiz takım, şampiyonluk için kıyasıya mücadele edecek.

Turnuva boyunca, sekiz takım, gruplar halinde birbirleriyle
karşılaşacak. Grup maçları sonunda en iyi performans
sergileyen dört takım yarı finale yükselecek. 12
Temmuz'da gerçekleştirilecek olan final maçı ile turnuva
sona erecek ve şampiyon takım belli olacak. Turnuva
maçları, Vali Gökmen Çiçek Spor Salonu'nda oynanacak.
Turnuva, sadece sporcular için değil, aynı zamanda
taraftarlar ve ilçe halkı için de büyük bir heyecan kaynağı
oldu. Maçları izlemeye gelen vatandaşlar, takımlarını
destekleyerek tribünleri coşku ve tezahüratlarla dolduruy-
or. Gençlik ve Spor İlçe Müdürlüğü, turnuvaya olan yoğun
ilgiden memnuniyet duyduklarını belirtti ve tüm vatan-
daşları maçları izlemeye davet etti. >>MEVLÜT TINAS

Dinar Belediyesi’nde yaz spor
okulu açılışı gerçekleştirildi

Dinar Kaymakamlığı Gençlik ve Spor İlçe Müdürlüğü
Tarafından Düzenlenen yaz spor okulu ilçemiz Cumhuriyet

Meydanı’nda gerçekleşen açılış programı ile başladı.
Saygı duruşunda bulunması ve İstiklal Marşının
okunması ile başlayan program yaz spor okulu
öğrencilerinin etkinlikleri ile devam etti. Açılışı
gerçekleştirilen yaz spor okulunun amacı, genç-
lerin ve çocukların geçireceği zaman ile hem
fiziksel hem de zihinsel olarak kendinizi
geliştirmek, yeni dostluklar kurmak, hayata fark-
lı bakış açıları kazanmak ve takım çalışmasının
gücünü deneyimlemek. Açılış törenine Dinar
İlçe Kaymakamı Kemal Duru, Dinar Belediye
Başkanımız Veysel Topçu, Dinar İlçe Emniyet
Müdürü Erdal Yanık, Dinar Askerlik Şube
Başkanı Mehmethan Bekiroğulları, Dinar İlçe
Milli Eğitim Müdürü Ufuk Taşbaş, İlçe Protokolü
ve Vatandaşlar katıldı. >>İBRAHİM ARTIÇ

Başkan Aynacı'ya hayırlı olsun
ziyaretleri devam ediyor

Bolvadinli iş adamlarından AK Grup
İnşaat sahibi Fatih Gözalan, Belediye
Başkanı Derviş Aynacı'yı ziyaret etti.
Ziyaret sırasında, Bolvadin'e yapılacak
hizmetler hakkında çeşitli konularda
görüş alışverişinde bulunuldu.
Ziyaretin sonunda Fatih Gözalan, Başkan Derviş Aynacı'ya
bir hediye takdim etti. Başkan Aynacı, ziyaretten duyduğu
memnuniyeti dile getirerek, "Ziyaretinizden ve hediyenizden
dolayı teşekkür ederim. Bolvadin'e hizmet için çıktığımız bu
yolda birlik ve beraberlik içerisinde güzel işler yapacağımıza
inancım tamdır. Memleketimize hizmet yolunda her zaman
birlikte çalışacağız," dedi. Başkan Aynacı, Bolvadin'in gele-
ceği için iş adamlarıyla, sivil toplum kuruluşlarıyla ve halkla
el ele vererek çalışmaya devam edeceklerini belirtti.
>>İZZET IŞIK

Taptuk Emre türbesinin restore
çalışmalarında sona gelindi

İhsaniye İlçesi’ne bağlı Döğer Kasabası’nda
bulunan ve restore çalışmaları devam eden Taptuk
Emre türbesinin çalışmalarında sona gelindi.
Taptuk Emre türbesinde ki çalışmaları yerinde inceleyen İhsaniye
Kaymakam İsmail BİLDİRİCİ türbenin restoresinde sona gelindiğini
bildirdi. Kaymakam Bildirici’ye, Döğer Belediye Başkanı mehmet Akif
Ersoy ile eşlik ederek çalışmalar hakkında bilgiler verdi. Kaymakam
Bildirici, “ Taptuk Emre türbesinin restore çalışmalarında dış cephe bit-
mek üzere. İç cephede çalışmalar devam ediyor. Çevre ve peyzaj çalış-
maları bitti. En yakın zamanda türbenin restorasyonunu bitirip misafirler-
imizi ağırlamak istiyoruz” dedi. >> İBRAHİM ARTIÇ

Temiz bir Emirdağ için
çalışmalar devam ediyor
Emirdağ Belediye ekipleri tarafından ilçe genelinde
düzenli olarak gerçekleştirilen temizlik çalışmaları
kapsamında pazar yeri ve çevresi yıkanarak temizlendi.

Başkan Serkan Koyuncu talimatıyla
daha temiz bir Emirdağ için kolları
sıvayan belediye ekipleri, vatandaşlar
tarafından yoğun olarak kullanılan
cadde, sokak, meydanları ve pazar yer-
lerini tazyikli su ile yıkayarak, temizliyor.
Halkın genel sağlığını ilgilendiren konu-
larda hassas davranarak temizliğe önem

gösteren ekiplerimizin temizlik çalış-
maları oluşturulan program dâhilinde
aralıksız devam ediyor. Temizlik İşleri
Müdürlüğüne bağlı ekipler cadde, sokak,
pazar yerleri ve meydanlarda yaptığı
temizlik ve yıkama çalışmaları vatan-
daşlar tarafından da memnuniyetle
karşılanıyor. >>İBRAHİM ARTIÇ
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Otomobil dinlenme tesisinin bahçe
duvarına çarptı, 2 kişi yaralandı
Afyonkarahisar’da kontrolden çıkan otomobilin yol kenarındaki dinlenme tesisinin bahçe

duvarına çarparak durabildi. Çarpmanın etkisi ile duvarın yıkıldığı olayda 2 kişi yaralandı.

Kaza, Afyonkarahisar-Ankara karayolu
üzeri Bayta ilçesi girişinde meydana
geldi. Edinilen bilgilere göre, A.Y.Ç.,

yönetimindeki 34 KY 1788 plakalı otomobil
sürücüsünün henüz belirlenemeyen bir
sebepten ötürü direksiyon hakimiyetini kay-
betmesi sonucu kontrolden çıktı. Savrulan araç
ardından yol kenarındaki bir dinlenme tesisinin
bahçe duvarına çarptı. Çarpmanın etkisi ile
duvar yıkılırken, kazada sürücü ile yanında
bulunan N.Ç., yaralandı. Yaşanabilecek bir
faciadan dönülen kazanın ardından yaralılar
çevredekilerin haber vermesi üzerine olay yer-
ine gelen ambulanslarla hastaneye kaldırıldı.
Kazanın ardından jandarma tarafından
inceleme başlatıldı. >>İHA

Jandarmanın bulduğu
yaralı baykuş tedavi
altına alındı
Afyonkarahisar’da devriye
gezen jandarma ekipleri
tarafından yaralı halde bulunan
baykuş tedavi altına alındı.
Afyonkarahisar İl Jandarma Komutanlığına
bağlı ekipler tarafından Dazkırı ilçesi
Yukarıyenice köyünde gerçekleştirilen
devriye görevi esnasında yaralı baykuş
bulundu. İl Jandarma Komutanlığı Çevre,
Doğa ve Hayvanları Koruma Timi tarafın-
dan baykuş muhafaza altına alınarak,
tedavisinin yapılmasını müteakip yaşam
alanına bırakılmak üzere Afyonkarahisar
Kocatepe Üniversitesi Yaban Hayatını
Kurtarma ve Rehabilitasyon Uygulama ve
Araştırma Merkezine teslim edildi. >>İHA

Biçerdöver kontrolleri
devam ediyor
Afyonkarahisar’da ilçe Tarım ve Orman Müdürlüğü ekipleri tarafından

biçerdöverlere yönelik başlatılan kontroller devam ediyor.
Konuyla ilgili Afyonkarahisar’da Tarım ve
Orman Müdürlüğü’nün sosyal medya
hesabından yapılan açıklamada, ‘her dane
çok değerli’ olduğu vurgulanarak şu ifadelere
yer verildi: “Biçerdöver hasat kontrolleri
devam ediyor. Dazkırı ve Çay İlçe Tarım
ve Orman Müdürlüğümüzce biçerdöver-

lerde dane ve sap kayıplarını en aza
indirmek için biçerdöver kontrolleri devam
ediyor. Yapılan kontrollerde; alınması
gereken önlemler, bulundurulması zorunlu
belge, ekipman ve yangın söndürme tüp-
lerinin denetlenmesi yapılmıştır.”
>>İHA

Afyonkarahisar’da
ormanlık alanda yangın

Afyonkarahisar’da Hıdırlık Tepesi’nde çıkan
yangına itfaiye ekiplerinin müdahalesi sürüyor.

Kent merkezinde
bulunan Hıdırlık
Tepesi’nden dumanların
yükseldiğini gören
vatandaşlar durumu
itfaiyeyi bildirerek
yardım istedi. İhbar
üzerine bölgeye çok
sayıda ekip sevk edildi.
Hızlı bir şekilde yangına
müdahale eden ekipler
yangını müdahale
ederken, ot yangını
olduğu belirtilen olayda
alevlerin ağaçlara sıçra-
maması için ekiplerin
yoğun uğraş verdikleri
kaydedildi. >>İHA

11 yaşındaki oğlunun yanlışlıkla ateşlediği
tüfekle vurulan anne yaşamını yitirdi
Afyonkarahisar'da 11 yaşındaki çocuk oynadığı tüfeğin yanlışlıkla

ateş alması sonucu annesini vurdu. Hastaneye kaldırılan 41
yaşındaki anne müdahaleye rağmen kurtarılamayarak yaşamını yitirdi.

Olay, kent merkezine bağlı Çıkrık beldesinde
meydana geldi. Edinilen bilgilere göre, gece
geç saatlerde evlerinin odasında asılı tüfekle
oynayan 11 yaşındaki B.H.K., tüfeğin yanlışlık-
la ateş alması sonucu 41 yaşındaki annesi
T.K.'yı (41) karın bölgesinden vurdu. Çocuğun
kardeşlerinin durumu kahvehanedeki babası-
na bildirmesi üzerine babası 112 Acil Çağrı

merkezini arayarak yardım istedi. İhbar üzer-
ine bölgeye sağlık ve jandarma ekipleri sevk
edildi. Bölgeye gelen ekipler yaralanan anneyi
ambulansla hastaneye kaldırdı. Ancak talihsiz
kadın burada yapılan müdahaleye rağmen kur-
tarılamayarak yaşamını yitirdi. Olayın ardından
savcılık tarafından geniş çaplı soruşturma
başlatıldı. >>İHA

1 yıl 8 ay hapis cezası ile aranan
şahıs polis takibiyle yakalandı
Afyonkarahisar’da 1 yıl 8 ay hapis cezası ile

aranan şahıs polisin takibi sonrası yakalandı.
Edinilen bilgilere göre, İl Emniyet Müdürlüğü Asayiş Şube
Müdürlüğü görevlilerince aranan şahıslara yönelik çalışma
yapıldı. Yapılan incelemelerde E.H. isimli şahsın ‘kişisel veri-
leri hukuka aykırı olarak ele geçirmek veya yaymak’ suçundan
1 yıl 8 ay hapis cezası ile arandığı tespit edildi. Şahıs ardın-
dan yapılan takip sonrası yakalanarak gözaltına alındı. Şahıs
işlemleri sonrası sevk edildiği mahkeme tarafından tutukla-
narak cezaevine gönderildi. >>İHA
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Ahmet YEŞİLAY

İİççmmee  ssiiggaarraayyıı  ssaağğIIııkkttaa
ssııhhhhaattttee  kkaall,,  iiççeerrsseenn  
bbıırraakkmmaazz  sseennddee  hhaall..

Uzmanlardan 
aşırı sıcak uyarısı
İç Hastalıkları Uzmanı Seyfi Yılmaz, yaz aylarında hava
sıcaklıklarının mevsim normallerinin üzerinde
seyretmesi ve sıcaklıklarla birlikte nem oranının da 
artmasının ciddi sağlık sorunlarına neden olabileceğine
dikkat çekerek, bu konuda uyarılarda bulundu.
İç Hastalıkları Uzmanı Seyfi Yılmaz son gün-
lerde artan hava sıcaklıklarının çarpıntı, nefes
darlığı, baş dönmesi ve bilinç kaybı gibi önem-
li sağlık sorunlarına yol açabileceğini vurguladı.
Yılmaz, "Özellikle 40 dereceyi aşan sıcak
havalarda, 11.00 ile 16.00 saatleri arasında
dışarı çıkılmaması çok önemlidir.
Terletmeyecek, açık renkli kıyafetler tercih
edilmelidir. İmkan varsa sık sık duş alınmalıdır.
Terleme ile birlikte ciddi bir su kaybı yaşandığı
için, susamayı beklemeden, gün içerisinde 2,5-
3 litre su tüketmeye özen gösterilmeli, alkol
tüketilmemeli, sindirimi zor olan ağır yiyecek-
lerden kaçınılmalıdır. Diyabet, kalp, yüksek
tansiyon gibi kronik hastalığı bulunanların yaşlı
ve çocukların sıcak havalarda zorunlu
olmadıkça dışarı çıkmaması, serin ve kapalı
ortamlarda bulunması gerekmektedir. Kronik
hastalığa sahip olanlar, 65 yaş üstü kişiler,
çocuklar, fazla kilolu kişiler ya da yatağa bağlı
yaşamak zorunda olan kişiler, serinlemekte
zorlanacakları için sıcak havanın oluşturabile-
ceği risklerden daha çok etkilenir.>>İHA

Uzmanı açıkladı: Çocuğun eğitimi
ve okula hazırlığı doğumla başlar

lkokula başlayan çocuktan, arkadaşları ve öğretmeniyle sağlıklı ilişkiler 
kurması, sosyal kurallara uyması, öğretmenin verdiği yönergeleri yerine getirmesi, 
okuma-yazma ve aritmetik gibi temel akademik becerileri öğrenmesi beklenir” dedi.

‘Hazır bulunuşluk’ kavramını tanımlayan
İstanbul Gelişim Üniversitesi (İGÜ), Sağlık
Bilimleri Fakültesi (SBF) Çocuk Gelişimi

Bölümü Öğr. Üyesi Prof. Dr. Nefise Semra
Erkan, “Hazır bulunuşluk; büyüme, olgunlaş-
ma ve öğrenme sonucunda çocuğun fiziksel,
zihinsel, sosyo-duygusal, dil gelişimi ve öz
bakım becerileri alanında belli bir düzeye gel-
erek ilkokula başlayacak yeterliliğe sahip
olması, ilkokulun gereklerini yerine getirmeye
hazır olmasıdır” dedi.

“Çocuğun davranışları ailenin
yaptıklarının bir sonucudur”

Prof. Dr. Nefise Semra Erkan, okula hazırlık-
ta önemi sıklıkla vurgulanan ‘hazır aileler’
kavramı ile ilgili olarak, “Hazır aileler; çocuk-
ların ilkokula geçiş sürecini kolaylaştıran,
geçiş sürecine çocuğu hazırlayan, çocuğun
erken dönem gelişim ve öğrenmelerini
destekleyen aileler olarak tanımlanır. Farklı
alanlardaki becerileri açısından belirli bir düz-
eye ulaşmış olan çocuklar okul yaşamlarında
uyumlu, mutlu ve başarılı olabilirler. Bu açı-
dan bakıldığında okula hazırlık, okula başla-
ma anına bırakılmayacak kadar değerli ve
önemlidir. Okula başlama zamanı geldiğinde
çocuğun o zamana kadar yaşadıklarından
edindiği deneyimlerin sergilenmesi söz
konusudur. Aslında çocuğun sergileyeceği
davranışlar o ana kadar ailenin çocuk için
yaptıklarının bir sonucudur” ifadeleri kullandı.

“Çocuğu sadece ilkokula 
değil hayata da hazırlar”

Çocukların okula hazır olabilmesi için belli bir

yaşa ve zekâ düzeyine ulaşmalarının yanı
sıra bedensel açıdan sağlıklı olmalarının da
yeterli olmadığını dile getiren Prof. Dr. Nefise
Semra Erkan, “Okula hazır bulunuşluk,
çocuğun tüm gelişim alanlarında gerekli
becerileri istenilen düzeyde kazanmasına
bağlıdır. İlkokula yeni başlayacak bir
çocuğun, okul süresince evden ve anneden
ayrı kalabilmesi, tek başına ya da grup içinde

arkadaşlarıyla çalışabilmesi, çeşitli materyal-
leri ve oyuncaklarını diğerleri ile paylaşa-
bilmesi gerekir. Ayrıca sırasını bekleyebilme,
sözel yönergelere uygun davranabilme, iş
birliği yapabilme, kurallara uyabilme, sorum-
luluk alma gibi günlük yaşam ilişkilerinin de
temelini oluşturan davranışları göstermesi
önemlidir.” dedi. Okul öncesi dönemde
kazanılan bu deneyimler çocuğun okula
kolaylıkla uyum sağlamasını kolaylaştırır. Bu
sosyal beceriler çocuğu sadece ilkokula
değil, hayata da hazırlar” dedi.

“Çocuğun okula hazır olup olmadığını
değerlendirmek için testler mevcut”

Prof. Dr. Nefise Semra Erkan, ilkokula hazır
bulunuşluğun değerlendirilmesinde kullanıla-
bilecek bazı testler olduğunu belirterek;
gözlem, oyun teknikleri, anket, mülakat ve ev
ziyaretleri gibi ölçmeye dayalı olmayan
tekniklerle de okula hazırlıkla ilgili değer-
lendirme yapılabileceğini dile getirdi.Hazır
bulunuşluk testlerini detaylandıran Prof. Dr.
Nefise Semra Erkan, “Çocuğun belirli bir eğitim
programına katılmaya hazır olup olmadığı kısa
başarı testleri ile değerlendirilebilir ve bu testler
okulun başlangıcında uygulanır. Ancak, hazır
bulunuşluk testleri özel eğitime ve müdahaleye
ihtiyaç duyan çocukların belirlenmesinde kul-
lanılmaz. Bu çalışmaların sonuçlarına göre,
okula hazırlık sorunu yaşayan çocukları
desteklemek amacıyla erken müdahale pro-
gramlarının hazırlanması ve bu programların
etkililiğinin incelenmesi sağlanabilir” şeklinde
konuştu.>>İHA

Yaz aylarında hava sıcaklığı ve nem 
miktarının artmasıyla birlikte mantar
hastalıklarında artış görüldüğünü belirten
Dermatoloji Uzmanı Dr. Oğuz Küçükçakır,
mikroskobik canlılar olan mantarların bazı
türlerinin, uygun ortam şartlarını 
bulduklarında insan derisinde, 
nadiren de iç organlarda hastalığa 
sebep olabileceğini söyledi.

Dermatoloji Uzmanı Dr.
Oğuz Küçükçakır, yaz
mevsiminde cilt hastalık-

larından korunmak için önerilerde
bulundu. Küçükçakır, "Yaz
aylarında artış gösteren cilt
hastalıklarının başında güneş
yanıkları, mantar enfeksiyonları,
isilikler, güneş alerjileri, derin
kırışıklıklar, erken cilt yaşlanması,
cilt lekeleri, kanser öncesi deri
keratozları ve cilt kanserleri geliy-
or. Yaz aylarında ciltteki nemin
artması sonucu deri ve tırnak
mantar enfeksiyonlarında dikkat
çekici bir artış oluyor. Öncelikle
ayak parmak aralarında, kasık,
koltuk altı, boyun bölgelerinde
sıkça gözlenen kaşıntılı, bazen
de kaşıntısız kızarıklık, kahveren-
gi, bazen beyaz renkte dökün-
tüler şeklinde görülen mantarlar;
bazen de tırnaklarda kalınlaşma,
sararma-kararma ve bozul-
malara yol açabiliyor. Bu gibi
durumlarda, cildinizin kuru
kalmasını sağlamak ve derma-
toloğunuzun gerekli gördüğü top-
ikal veya sistemik tedaviye acilen
başlamak gerekir" dedi. Ortam
ısısının artmasıyla birlikte ter bez-
lerinin salgılarında artış olması
sonucunda, çocuklar ve erişkin-

lerde özellikle boyun, koltuk altı
ve kasık bölgesinde yanma ve
acıma hissiyle başlayan kızarık-
lık, tahriş ve sulu kabarcıklar şek-
linde isilik oluştuğunu belirten
Uzm. Dr. Küçükçakır, "Bu böl-
gelerin nemli kalmasını engelle-
mek, cilt yapınıza uygun vücut
yıkama jelleri veya sabunları ile
her gün duş almak ve banyo son-
rası önerilen cilt yapınıza uygun
nemlendirici krem sürmek
gerekir. İsiliğin derecesine göre
veya üzerinde gelişebilen ikincil
enfeksiyonlar durumunda bazen
medikal tedavi gerekebilir" diye
konuştu.>>İHA

“İklim değişikliği ruhsal
hastalıkları artırıyor”
İklim değişikliğine bağlı gelişen depresyondan uyku
güçlüğüne, panik bozukluktan anksiyeteye kadar pek 
çok ruhsal sorunun artabileceğine dikkat çeken 
Psikolog Çapar, bu sorunlara karşı günlük yaşam
alışkanlıklarının değiştirilmesinin yanı sıra gerektiğinde
profesyonel destek alınması gerektiğini belirtti.

Uzman Psikolog Tara Çapar iklim
değişikliği ve sıcaklıkların art-
masının ekosistemin yanı sıra

insan sağlığı için de biyolojik, psikolojik
ve sosyal boyutlarıyla büyük bir tehdit
oluşturduğunu ifade etti. Psikolog Çapar
iklim değişikliğinin insan sağlığına olumsuz
etkilerini “Sıcaklığa bağlı ölümlerde artış;
kalp, dolaşım, solunum, damar yolları
hastalıkları; yangınlarda artış; sera
gazlarının artmasıyla prematüre bebek
ölümlerinin artışı; suyun az olmasına bağlı
hijyen problemleri ile psikolojik sorunlarda
artış” olarak sıraladı. İklim değişikliğinin
insanlar üzerinde depresyon, öfke, endişe,
kurallara uymama ve intihar gibi psikolojik
rahatsızlıklara yol açabildiğine dikkat
çeken Psikolog Çapar “Bu değişikliğin her
bireyi farklı etkileyebileceği ve farklı dere-
celerde stres katabileceği göz önünde
bulundurulmalıdır. Birey doğrudan ya da
dolaylı yoldan iklim değişikliğine ve
sonuçlarına maruz kaldıkça stres ve
endişe ile sonuçlanabilecek ruhsal sorun-
lara dönüşebileceği bilinmektedir.
Sıcaklığın birey üzerinde uykuya dalmada

zorlanma, erken uyanma, uyuyamama,
iştahta azalma, günlük egzersizlerden
kaçınma gibi bağışıklık sisteminin fonksiy-
onlarını olumsuz etkileyebilecek güce
sahiptir” dedi.

“Uyuyamıyorsanız kahve,
sigara ve içkiyi azaltın”

Kalitesiz uykunun, bireyin motivasyonunu,
duygulanımını, modunu olumsuz etk-
ilediğinin altını çizen Psikolog Çapar birey-
lerin iş performansını, karar verme ve
betimsel sürecini, arkadaş, aile ve çevreyle
olan ilişkisini de etkileyip yaşam kalitesini
düşürdüğünü söyledi. Klinik çalışmaların
bir ya da iki gecelik uykusuzlukta bile kişil-
erde duyguların ifadesinde azalma, empati
yapmada bozulma, çökkünlük, bunaltı,
paranoid belirtiler ve bedensel yakın-
maların ortaya çıktığını gösterdiğini sözler-
ine ekledi. Uyku bozulduğunda kafein,
alkol, nikotin gibi kimyasalları azaltmak
hatta uzak durmak gerektiğini vurgulayan
Psikolog Çapar “Akşamları ağır yemekler-
den uzak durmak, hafif yemekler ile
beslenmek, uyku öncesinde egzersizler
yapmak uyku kalitenizi arttırır. ‘Ben yatağa
giriyorum ama uyuyamıyorum' diyenlerin
çoğunluğunun farkındayız. Peki bizler
neler yapabiliriz? Her gün aynı saatte
yatağa girebilir, sessiz, karanlık, serin bir
ortam sağlayabilir ve uyumadan 30 dakika
öncesinde tüm ekranları kapatabiliriz” dedi.

“Stresi azaltmak için gevşeme
metodlarını kullanın”

İklim değişikliğine bağlı gelişen anksiyete ve
panik bozukluğu, depresyon, stres ile baş
edememe, somatoform bozukluk, dikkati
toplamada zorluk, uyku güçlüğü, cinsel işlev
bozukluğu, sinirlilik, madde bağımlılığı gibi
sorunların ruhsal rahatsızlıkları etkileyebile-
ceğini vurgulayan Psikolog Çapar sıcaklığın
artması ile saldırganlık davranışının arttığını
aktardı. Öfke sorunlarının çözümü için ise
psikolojik destek tavsiye etti.>>İHA
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OEDAŞ, iş güvenliğini eğitim
ve teknoloji ile destekliyor

Elektrik dağıtım şirketi OEDAŞ, iş ortamında sağlık, güvenlik ve konforu sağlamak için yasal zorunlulukların ötesine
geçerek kendi belirlediği yüksek standartları uyguluyor. Yılın ilk yarısında çalışanlarına farklı konularda toplam 8 bin

163 saat eğitim verdiklerini söyleyen OEDAŞ Direktörü Muzaffer Yalçın, “Yaklaşık 50 bin kilometrekarelik ço

Afyonkarahisar, Bilecik, Eskişehir, Kütahya
ve Uşak’ta elektrik dağıtım hizmeti veren
Osmangazi Elektrik Dağıtım AŞ (OEDAŞ),

6331 Sayılı İş Sağlığı ve Güvenliği Kanunu ve
ilgili mevzuata uygun bir iş ortamının ötesine
geçerek çalışanlarının sağlığı, güvenliği ve kon-
foru için yüksek standartlar geliştiriyor. Faaliyet
gösterdikleri iş kolu gereği alçak ve yüksek geril-
im enerji nakil hatları ile yol kenarı, engebeli
araziler gibi riskli alanlarda çalışmalar yürüten şir-
ket, iş sağlığı ve güvenliği (İSG) kapsamında bir
yandan eğitimler verirken diğer yandan da
teknolojiden yararlanıyor.

MUZAFFER YALÇIN: “İŞ 
SAĞLIĞI VE GÜVENLIĞI ŞIRKET
KÜLTÜRÜMÜZÜN BIR PARÇASI”

OEDAŞ Direktörü Muzaffer Yalçın, İSG çalış-
maları hakkında bilgi verdi. Çalışanları, yüklenici-
leri ve tedarikçileri için güvenli ve sağlıklı bir iş
ortamı oluşturmaya odaklandıklarını söyleyen
Yalçın, “Beş ilimizi kapsayan yaklaşık 50 bin kilo-
metrekarelik çok geniş bir coğrafyada, günün her
saatinde hizmet veren bir şirket olarak şirke-
timizin iş sağlığı ve güvenliği performansını
sürekli iyileştirilmek ve bunu şirket kültürümüzün
bir parçası haline getirmek için çalışıyoruz. Bu
kapsamda mevzuatta belirtilen süre ve konu
başlıklarından daha fazla eğitim veriyoruz.
Geçtiğimiz yıl yaklaşık 1.300 çalışanımız farklı

konularda toplam 42 bin 824 saat eğitim aldı. Bu
yılın ilk yarısında verdiğimiz eğitimler de 8 bin
163 saate ulaştı. Temel İSG eğitimlerinin yanı sıra
yüksekte çalışma eğitimi, mesleki teknik eğitimler
(alçak gerilim ve yüksek gerilim manevra,
dağıtım, güç, akım ve gerilim trafolarında güvenli
çalışma, enerji kontrolü ve etiketleme kilitleme,
ayırıcılar ve kesicilerde çalışmalar), elektrik
kuvvetli akım tesislerinde çalışabilmeyi sağlayan
EKAT eğitimi ile çevre bilinci ve sürdürülebilirlik
konularına odaklandık. Bu çalışmalarımız net-
icesinde 2023 yılı için kayıp günlü iş kazaları
sayısı dikkate alındığında bir önceki yıla kıyasla
yüzde 12 iyileşme sağladık.” dedi.

“ARIZA KONTROLÜ VE DENETIMLERI
UZAKTAN GERÇEKLEŞTIRIYORUZ”

İş sağlığı ve güvenliği kapsamında teknolojiden
yararlandıklarını da belirten Yalçın şöyle devam
etti; “SCADA sistemi ile arızalara uzaktan müda-
hale ederken Görüntülü Teyit Sistemi ile de iş
sağlığı ve güvenliği alanındaki tüm saha dene-
timlerimizi canlı ve uzaktan gerçekleştiriyoruz.
Bunların yanında risk değerlendirmesi ve dene-
tim planı için QDMS gibi dijital çözümlerden
yararlanıyoruz. Hedefimiz kayıp günlü iş
kazalarını sıfırlayıp bunu korumak. Bu doğrultuda
eğitimlerimize ve teknolojik yatırımlarımıza kesin-
tisiz devam edeceğiz.”
>>IZZET IŞIK

Milli maç heyecanı
dev ekranda yaşandı
2024 Avrupa Futbol Şampiyonası F Grubu’nda oynanan Milli
Takımı’mızın Çekya maçı heyecanı yine dev ekranda yaşadı. 
A Milli Takımı’mızın Avrupa Şampiyonası coşkusu,
Belediye Başkanı Burcu Köksal’ın talimatlarıyla Zafer
Meydanı’nda yaşanmaya devam ediyor.  Her maçta
olduğu gibi Çekya maçında da milli takım formalarıyla
alanı dolduran binlerce vatandaş, alkış ve tezahüratlar-
la Milli Takımımıza destekte bulundu. Belediye Başkanı
Burcu Köksal da bu büyük heyecana ortak oldu.  Maç
öncesi sahne alan Darbuka Afyon Yasin Tugan ve
Ekibinin gösterileri geceye renk kattı.  Darbuka Afyon,
performansıyla alanı dolduran vatandaşlara keyifli anlar
yaşattı. Ellerinde Türk bayraklarıyla karşılaşmayı
izleyen Afyonkarahisarlılar, milli maçı dev ekranda izle-
menin keyfini yaşadı. Maçın bitiş düdüğü ile birlikte
büyük bir coşku yaşayan binlerce vatandaş, Belediye
Başkanı Burcu Köksal’a teşekkür etti.  Maçın ardından
sosyal medya hesabından açıklamalarda bulunan
Başkan Burcu Köksal, gösterileriyle geceye renk katan
Darbuka Afyon Ekibi ile Zafer Meydanı’nı adeta şenlik
havasına çevirerek coşkuya ortak olan herkese
teşekkür etti. >>İBRAHİM ARTIÇ

“Ülkücüler serden geçer;
davadan vazgeçmez”
Afyonkarahisar Ülkü Ocakları, Türkiye-Çekya maçı öncesinde yükseköğretim ve

ortaöğretime yönelik bir etkinlik düzenledi. Afyonkarahisar Ülkü Ocakları İl
Başkanı Mesut Çetinkaya, “Ülkücüler serden geçer, davadan vazgeçmez” dedi

Afyonkarahisar Ülkü Ocakları, üniversite ve lise
öğrencilerinin katıldığı etkinlik düzenledi. Avrupa
Futbol Şampiyonası’nda oynanan Türkiye-Çekya
maçı öncesinde Ülkü Ocakları’nda gerçekleştirilen
etkinlikte birlik ve beraberlik mesajı verilirken
gençlere Ülkücülük bilinci hakkında bilgi verildi.
Afyonkarahisar Ülkü Ocakları İl Başkanı Mesut
Çetinkaya, “Biz Başbuğumuz Merhum Alparslan
Türkeş’in ifadesi ile ‘Tanrı Dağı kadar Türk, Hira
Dağı kadar Müslüman’ız, bu davanın bir neferiyiz.
Bilge Liderimiz Sayın Dr. Devlet Bahçeli’nin ifade-
siyle adamın adamı değil davanın adamlarıyız.
Mete Han’ın, Kürşat’ın, Sultan Alparslan’ın, Fatih
Sultan Mehmet Han’ın, Yavuz Selim Sultan’ın,
Kanuni Sultan Süleyman’ın, Abdülhamit Han’ın,
Gazi Mustafa Kemal Paşa’nın genç mirasçılarıyız.
Ülkücülük bir heves değil, hayatın merkezindedir.
Ülkücülük, ülkemizde ve dünyadaki tüm olaylara bu
bilinçle bakmak ve tavır almak, harekete geçmektir.
Ülkücüler serden geçer; davadan vazgeçmez”
ifadelerini kullandı. Çetinkaya, “Bize verilen bu kutlu
görevde yardımcı olan yönetim arkadaşlarımızla
hedefimiz bu davanın önemini ortaöğretimden
başlayarak yükseköğretimde okuyan gençlerimize
anlatıp bilinçli gençler yetiştirmektir. Bu kutsal göre-
vi yerine getirmek için üstün bir gayret göstereceğiz”
ifadelerini kullandı. >>MEHMET KASAL

YSK duyurdu: İllerin milletvekili sayıları değişti
YSK, Türkiye İstatistik Kurumu'nun 31 Aralık 2023 tarihli nüfus istatistiklerine
göre illerin milletvekili sayılarını belirledi. Buna göre İstanbul, Hatay ve
Kütahya’nın milletvekili sayısı azalırken, Bursa, Eskişehir, Tunceli ve Bayburt’un
vekil sayıları ise birer kişi arttı. Resmi Gazete'de yayımlanan ve oybirliğiyle alı-
nan 26 Haziran tarihli karara göre İstanbul'un vekil sayısı 98'den 96'ya, Hatay'ın
vekil sayısı 11'den 10'a, Kütahya'nın ise 5'ten 4'e geriledi. Bursa'nın çıkaracağı
milletvekili sayısı 20'den 21'e, Eskişehir'in 6'dan 7'ye yükseldi. TBMM'de 1 mil-
letvekili ile temsil edilen Tunceli ve Bayburt'un vekil sayısı da 2'ye çıktı. İllerin ve
seçim çevrelerinin milletvekili sayıları şu şekilde: EAdana 15, Adıyaman 5,
Afyonkarahisar 6, Ağrı 4, Amasya 3, Ankara 36, Antalya 17, Artvin 2, Aydın 8,

Balıkesir 9, Bilecik 2, Bingöl 3, Bitlis 3, Bolu 3, Burdur 3, Bursa 21, Çanakkale 4,
Çankırı 2, Çorum 4, Denizli 7, Diyarbakır 12, Edirne 4, Elazığ 5, ,Erzincan 2,
Erzurum 6, Eskişehir 7, Gaziantep 14, Giresun 4, Gümüşhane 2, Hakkari 3,
Hatay 10, Isparta 4, Mersin 13, İstanbul 96, İzmir 28, Kars 3, Kastamonu 3,
Kayseri 10, Kırklareli 3, Kırşehir 2, Kocaeli 14, Konya 15, Kütahya 4, Malatya 6,
Manisa 10, Kahramanmaraş 8, Mardin 6, Muğla 7, Muş 3, Nevşehir 3, Niğde 3,
Ordu 6, Rize 3, Sakarya 8, Samsun 9, Siirt 3, Sinop 2, Sivas 5, Tekirdağ 8, Tokat
5, Trabzon 6, Tunceli 2, Şanlıurfa 14, Uşak 3, Van 8, Yozgat 4, Zonguldak 5,
Aksaray 4, Bayburt 2, ,Karaman 3, Kırıkkale 3, Batman 5, Şırnak 4, Bartın 2,
Ardahan 2, Iğdır 2, Yalova 3, Karabük 3, Kilis 2, Osmaniye 4, Düzce 3 >>İHA
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Cumhurbaşkanı Erdoğan: “15
Temmuz gecesi darbecilere karşı
meydanlarda kurulan Cumhur
İttifakı sapasağlam ayaktadır”

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, AK
Parti TBMM Grup Toplantısı'nda konuştu.
Erdoğan, siyasette yumuşama ve nor-

malleşme çabalarının aslında muhalefeti nor-
malleştirme çabası olduğunu belirterek, sıkılı
yumrukları açacak olanın, hançerleri kınına koya-
cak olanın, söylemini ve siyaset tarzını düzelte-
cek olanın muhalefet olduğunu söyledi.

“İktidar ve ana muhalefet partisi
arasında siyasi ittifak olmaz”

Cumhurbaşkanı Erdoğan, son 1 yılda yaşanan üç
seçim sebebiyle artan siyasi tansiyonu düşürmek
için atılan adımları kimsenin yanlış anlamaması
gerektiğini dile getirerek, “İktidar ve ana muhale-
fet partisi arasında siyasi ittifak olmaz. Uzlaşma
olur, normalleşe olur, yumuşama olur ama ittifak
olmaz. Zira iktidar ve ana muhalefet arasındaki
ittifak, siyasetin de, demokrasinin de ve çok par-
tili sistemin de fıtratına aykırıdır. Biz de zaten
böyle bir çaba içinde değiliz. Biz, günlük siyasi
tartışmaların dışında tutulması gerektiğine
inandığımız; ülkemize, milletimize ve devletimizin
güvenliğine dair konularda bir ortak bakış açısını,
ortak duyguyu yakalamaya çalışıyoruz. Sivil ve
özgürlükçü anayasa, terörle mücadele ve dış
politika gibi milli meselelerde ilk cepheyi sağlam-
laştırmanın gayretindeyiz” açıklamasında bulundu.

“İade-i ziyaretimizin üzerinden sonra dozu
sürekli artırılan çiğlikleri herkes takip ediyor”
Kendileri ülkenin, milletin çıkarları için yapıcı
davranmaya çalışırken CHP Genel Başkanı
Özgür Özel’in siyaseti gerilime sürüklemeye
çalıştığını milletin yakından takip ettiğini belirten
Erdoğan, “İade-i ziyaretimizin üzerinden daha 2
gün bile geçmeden yapılan ve daha sonra dozu
sürekli artırılan çiğlikleri herkes takip ediyor.
Karşımızdakilerin ciddi bir hazım problemi
yaşadıkları anlaşılıyor. Şunu kimse unutmasın;
biz 22 yıldır kimi zaman yalnız, kimi zaman da
samimi dostlarımızla bu yolu yürüyoruz. 22 yıl
boyunca CHP’den hoşgörü de, nezaket de
görmedik. Allah’a hamdolsun bundan dolayı
hiçbir şey kaybetmedik. Bugün de siyasi bir
kazanç peşinde değiliz. İstiyoruz ki CHP gerilim
siyasetini artık bıraksın, normalleşsin, milli
iradeyle barışsın ve bundan da milletimiz,
demokrasimiz kazançlı çıksın. Diyaloğa şans
tanıma arzumuz; partimize, hükümetimize ve
Cumhur İttifakı’na yönelik hadsizlikleri kabul-
leneceğimiz anlamına gelmesin. Edepli olmamız,
edepsizliğe göz yumacağımız anlamına asla
gelmesin” değerlendirmesinde bulundu.

“Suç ortağı arayanlar biz laf söylemeden
evvel sözde kent uzlaşısında kimlerle yol

yürüdüklerini sorgulasınlar”
Yumuşak başlı olduklarını ama boynu çekilecek
uysal koyun olmadıklarını söyleyen Erdoğan,
“Şimdi çıkmışlar sabah akşam sürekli suç ortak-

lığından bahsediyorlar. Suç ortağı arayanlar
kendilerini fazla yormasın. Nereden geldiğini ve
halen nereye gittiğini tam olarak açıklayamadık-
ları para kulelerine baksınlar. Suç ortağı arayan-
lar biz laf söylemeden, bize çamur atmadan evvel
sözde kent uzlaşısında kimlerle yol yürüdüklerini
sorgulasınlar. Biz ülkeye ve millete hiçbir hayrı
olmayan bu tür ikili münakaşalara girmemeye
özellikle itina gösteriyoruz” dedi.

“Diyalog süreci parti içi iktidar
kavgasına kurban edilmemelidir”

Muhalefetten yapıcı davranmalarını, siyasi neza-
kete uymalarını beklediklerini kaydeden Erdoğan,
“Diyalog süreci parti içi iktidar kavgasına kurban
edilmemelidir. Biz rahatız, muhalefetten gelecek
her türlü müspet eleştiriye de açığız ama eleştiri
sınırlarını aşan yakışıksız ifadeleri de sineye çek-
meyiz. Cevabımızı misliyle vermekten geri dur-
mayız ve durmayacağız. Birilerinin ortaklık
arayışı şayet AK Parti’nin rekorlarla dolu 22 yıllık
hizmet, eser, yatırım ve reform mirasından pay
kapmaksa kusura bakmasınlar ama kimseyi
başarı hikayemize ortak etmeyiz. Biz yasakları
kaldırırken iptali için AYM’ye koşanlara, her
devasa projemize karşı çıkmak için absürt

bahaneler üretenlere, Türkiye’de parmakla
gösterecekleri tek bir dikili taşı olmayanlara,
darbeden sokak olaylarına milli iradeyi hedef alan
her türlü girişime çanak tutanlara; hasılı son 22
yıldır AK Parti’nin hizmet ve reform siyasetine
sürekli takoz koymaya çalışanlara kolay yoldan
prim kazandırmayız” diye konuştu.

“15 Temmuz gecesi darbecilere 
karşı meydanlarda kurulan Cumhur

İttifakı sapasağlam ayaktadır”
Cumhur İttifakı’nın 15 Temmuz darbe girişiminde
şehitlerin fedakarlıkları üzerinde yükseldiğini ve
Türkiye bekasının teminatı haline geldiğine
dikkati çeken Erdoğan, sözlerine şöyle devam

etti: “Son 8 yıldır ülkeye hizmet mücadelesini,
aynı hissiyatı taşıdığımız ülkemiz ve milletimizin
adına aynı duyguları paylaştığımız yol
arkadaşımız ve ittifak ortağımız MHP ile omuz
omuza yürüyoruz. Cumhur İttifakı her ne kadar
farklı siyasi partilerin bir araya gelmesinden
teşekkül etmiş olsa bile Türkiye adına, milletimiz
adına birdir, tek yürektir, tek ruh, tek vücuttur.
Cumhur İttifakı'nın herhangi bir üyesine yapılan
saldırı doğrudan doğruya ittifakın birliğine ve
bütünlüğüne yapılmıştır. Biz bu saldırılara eyval-
lah demeyiz. Bu saldırılara müsamaha göster-
meyiz, geçit vermeyiz. Oynanan oyunun da
farkındayız. İtibar suikastlarıyla, haysiyet cellat-
larıyla ve bitleri kanlanan FETÖ’nün tetikçi kalem-
leriyle nereye varılmak istendiğini çok iyi biliy-
oruz. Gerek Devlet Bahçeli, gerekse şahsım;
yapılan saldırıları, fitne çabalarını, o saldırıların
arkasındaki aklı, maksadı ve karanlık odakları net
biçimde görüyoruz. Bunların meselesi MHP’den
ziyade Türkiye’nin güvencesi olan Cumhur
İttifakı’dır. Allah’ın izni ile bu tuzağa düşmeye-
ceğiz, milletimizi de düşürmeyeceğiz. Şunu
herkes anlasın ve zihnine adeta mıh gibi kazısın;
15 Temmuz gecesi darbecilere karşı meydanlar-

da kurulan Cumhur İttifakı sapasağlam ayaktadır.
Birdir, bütündür ve ülkemizin selameti adına
sarsılmadan ayakta kalacaktır.”

“Cumhur İttifakı olarak 
sarsılmadan yolumuza devam
ediyoruz ve devam edeceğiz”

Türkiye’yi karşılaştığı risklerden koruyan en güçlü
kalkanın Cumhur İttifakı olduğunu ifade eden
Erdoğan, “Türkiye’yi bekasına yönelik tüm
tehditlerden selamete çıkaracak olan da yine
Cumhur İttifakı’dır. Arzu ve temenni ediyoruz ki
ittifaka katılamaz ama ana muhalefette bu riskleri
görsün, tehditleri anlasın, Türkiye’nin geleceği
adına daha makul, yerli ve milli bir zeminde dur-

sun. En azından demokrasimizi, ülkemizin
bekasını ve milli çıkarlarımızı savunma konusun-
da eski kötü alışkanlıklarından vazgeçsinler.
Bunu ister yaparlar, isterlerse yapmazlar. Elbette
kendileri bilir ama biz Cumhur İttifakı olarak
sarsılmadan yolumuza devam ediyoruz ve
devam edeceğiz. Türkiye’nin ve Türk milletinin
umudu olmayı daha uzun seneler boyunca
sürdüreceğiz. Müttefikimiz MHP ve Devlet
Bahçeli ile hem Türkiye’ye ve milletimize yönelik
saldırılara hem de tek tek partililerimize yönelik
saldırılara, sinsi planlara, fitne hareketlerine karşı
bir olmaya, diri olamaya ve göğüs germeye
devam edeceğiz” dedi.

“Kızılcahamam’daki toplantımızda seçim
sonuçlarının adeta MR’ını çektik”

Kızılcahamam’da gerçekleştirilen 31. İstişare ve
Değerlendirme Toplantısı’nı başarıyla gerçek-
leştirdiklerini dile getiren Erdoğan, “Toplantımızda
ekonomiden dış politikaya, güvenlikten eğitime,
siyasetten seçim sonuçlarına farklı alanlarda
kabine üyelerimiz ve parti yöneticilerimiz sunum-
larını yaptılar. Toplantımızda hem senim
sonuçlarının adeta MR’ını çektik hem de
önümüzdeki döneme dair yol haritamızı şekil-
lendirdik. Önümüzdeki hafta başında 1-2
Temmuz tarihlerinde belediye başkanlarımızla bir
araya geleceğiz. İnşallah bu toplantımızı da icra
ettikten sonra artık tam kapasite ülkemize, mil-
letimize ve şehirlerimize hizmet etmeye odak-
lanacağız" dedi.
“Önümüzdeki aylardan itibaren enflasyonun
ateşinin düştüğünü hep birlikte göreceğiz”

Hayat pahalılığı ve enflasyon kaynaklı sorunların
oluşturduğu yüklerin farkında olduklarını dile
getiren Erdoğan, “Bu sorunu ülkeye ve millete
hiçbir faydası olamayan, hatta zararı dokunan
popülist politikalarla değil, kalıcı refah artışını
sağlayarak çözeceğiz. Önümüzdeki aylardan
itibaren enflasyonun ateşinin düştüğünü hep bir-
likte göreceğiz. Parlamentonun kapanışı ile bu
yaz mevsimini çok yoğun bir çalışmayla sürdüre-
ceğiz" diye konuştu.

“Kendi takvimimiz ve hareket 
planımız çerçevesinde başka 
tasarruflarda da bulunacağız”

Ekonomide tüm bu adımları atarken, milletin
sandıkta verdiği karnenin ışığında partideki
yenilenme sürecini hayata geçireceklerini ifade
eden Erdoğan, "Siyasette en büyük kriterimiz,
milletimizin beklentileri ve verdiği nottur. Ne
yapıyorsak milletin aynasındaki aksimize bakarak
yapıyoruz. Önceki gün yapılan MYK toplantımız-
da bazı illerimizde nöbet değişimine gittik. Kendi
takvimimiz ve hareket planımız çerçevesinde
başka tasarruflarda da bulunacağız. Sabırla,
kararlılıkla ve basiretle yöneteceğimiz süreç net-
icesinde inşallah milletimizin bizden beklediği
değişimi gerçekleştireceğiz. Biz siyasi partilerden
bir parti değiliz. Biz kökü mazide, gözü atide olan
bir dava hareketiyiz. Başkaları gibi kırarak, dök-
erek ve dışlayarak ve tüm faturayı birilerine
keserek siyasette yol yürümek bize yakışmaz”
ifadelerini kullandı.>>İHA

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, “15 Temmuz gecesi darbecilere
karşı meydanlarda kurulan Cumhur İttifakı sapasağlam ayaktadır” dedi.
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Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü’nden

büyük başarı
Şuhut Karaadilli Yağlı Pehlivan Güreşlerinde Afyonkarahisar

Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü’nden büyük başarı
24 yıl aradan sonra düzenlenen Şuhut Karaadilli
Yağlı Pehlivan Güreşleri, güreş severler için unutul-
maz bir etkinlik olarak hafızalara kazındı.
Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü, 49
sporcu ile bu prestijli organizasyonda yer alarak
önemli başarılar elde etti. Yarışmanın sonuçları,
sporcuların üstün gayret ve azminin bir göstergesi
olarak öne çıktı.

BÜYÜK ORTA BOYUNDA 
ŞAKİR BOZKURT’UN ZAFERİ

Büyük orta boyunda mücadele eden Gençlik ve
Spor İl Müdürlüğü güreş antrenörü Şakir Bozkurt,
tüm rakiplerini yenerek birinci olma başarısını gös-
terdi. Şakir Bozkurt’un bu başarısı, hem kendisi
hem de Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl
Müdürlüğü için gurur kaynağı oldu. Bozkurt, zorlu
rakiplerine karşı sergilediği üstün performans ve
teknik beceri ile göz doldurdu.

DESTE BÜYÜK BOYDA ALPEREN 
SEZER’İN BİRİNCİLİĞİ

Deste büyük boyda yarışan Alperen Sezer, göster-
diği performansla birinciliği elde etti. Sezer’in bu
başarısı, antrenmanlarındaki disiplin ve özverinin
bir sonucu olarak dikkat çekti. Güreş severler,
Sezer’in mücadelesini büyük bir heyecanla izledi
ve onun zaferini coşkuyla kutladı.

TOZKOPARAN BOYUNDA YASİN
UZUN’UN ŞAMPİYONLUĞU

Tozkoparan boyunda yarışan Yasin Uzun, tüm
rakiplerini geride bırakarak birinci olma başarısını
gösterdi. Uzun, güreş müsabakalarında sergilediği
teknik yetenekleri ve stratejik hamleleri ile izleyici-
lerin takdirini topladı. Aynı boyda mücadele eden
Ömer Gül ise üçüncü oldu.

MİNİK 1 BOYUNDA SÜLEYMAN ENES
EMREM’İN ÜÇÜNCÜLÜĞÜ

Minik 1 boyunda yarışan Süleyman Enes Emrem,
üçüncü olarak önemli bir başarı elde etti. Genç
yaşına rağmen gösterdiği üstün performans ve
azmi, izleyiciler ve antrenörler tarafından büyük bir

beğeniyle karşılandı. Afyonkarahisar Gençlik ve
Spor İl Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu, müs-
abakaların ardından sporcuları tebrik ederek, elde
edilen başarıların önemine değindi. Kasapoğlu,
sporcuların özverili çalışmaları ve disiplinli antren-
manlarının sonuçlarını sahada görmenin mutlu-
luğunu yaşadıklarını belirtti. Ayrıca, güreşin Türk
kültüründe önemli bir yer tuttuğunu ve bu geleneği
sürdürmenin gurur verici olduğunu ifade etti.
Kasapoğlu, sporcuların başarılarının, genç nesiller
için de ilham kaynağı olacağını vurguladı.
Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü’nün
antrenörü Şakir Bozkurt, güreş müsabakalarının
ardından yaptığı açıklamada, ekip olarak çalış-
manın meyvelerini almaya devam ettiklerini belirtti.
Bozkurt, Afyonkarahisar’da başpehlivan çıkarma
hedefleri doğrultusunda önemli bir ilerleme kaydet-
tiklerini söyledi. Antrenör, sporcularının gösterdiği
performansın, disiplinli ve özverili çalışmalarının bir
sonucu olduğunu vurguladı. Bozkurt, ayrıca
sporcularının her birinin potansiyeline inandığını ve
onların başarılarıyla gurur duyduğunu ifade etti.
>>İBRAHİM ARTIÇ

Taşoluk Spor Kulübü sporcusu Fatma Yılmaz
Avrupa güreş şampiyonasında finalde!
Sırbistan’da 24-30 Haziran 2024 tarihlerinde düzenlenen U17 Avrupa

Güreş Şampiyonası’nda, Türkiye’yi kadınlar 43 kilogram 
kategorisinde temsil eden Taşoluk Belediye Spor Kulübü güreşçisi
Fatma Yılmaz, gösterdiği üstün performansla adını finale yazdırdı.

Afyonkarahisar’dan yükselen bu genç yetenek,
başarısıyla hem şehrini hem de ülkesini gurur-
landırdı. Yarı final mücadelesinde baştan sona
üstün bir performans sergileyen Fatma Yılmaz,
rakibi Mazharouskaya’yı neredeyse her pozisyon-
da zor durumda bırakarak maçın kontrolünü elinde
tuttu. Teknik üstünlüğüyle öne çıkan Yılmaz, aldığı
puanlarla final yolunda emin adımlarla ilerledi.
Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürü İsmail
Hakkı Kasapoğlu, Fatma Yılmaz’ın bu büyük
başarısını kutlayarak, “Fatma Yılmaz’ın elde ettiği
başarı hepimiz için büyük bir gurur kaynağı.
Kendisi, azmi ve disipliniyle genç sporcularımıza
örnek teşkil etmektedir. Onun bu başarısında
emeği geçen antrenörü Yakup Yağcı’yı da ayrıca
tebrik ediyorum. Finalde de aynı başarıyı göstere-
ceğine inanıyorum” dedi. Antrenör Yakup Yağcı
ise, Fatma Yılmaz’ın performansından duyduğu
memnuniyeti dile getirerek, “Fatma, çalışmalarının
karşılığını alarak finale yükseldi. Disiplini, çalışkan-
lığı ve hırsıyla bunu fazlasıyla hak ediyor. Onunla
gurur duyuyorum ve finalde de en iyi şekilde
mücadele edeceğine inanıyorum” ifadelerini kul-
landı. Fatma Yılmaz’ın güreşe olan ilgisi, çocuk
yaşlarda başladı. Taşoluk Belediye Spor
Kulübü’nde antrenmanlara başladığında gösterdiği
yetenek ve azim, kısa sürede dikkat çekti.
Antrenörünün yönlendirmesi ve ailesinin
desteğiyle bu sporda hızla ilerleyen Yılmaz,
katıldığı birçok turnuvada önemli başarılar elde
etti. U17 Avrupa Güreş Şampiyonası’nda finale
kadar yükselmesi, bu azim ve çalışkanlığın bir
sonucu olarak görülüyor. Yılmaz, finalde karşılaşa-
cağı rakibine karşı da hazırlıklarını sürdürüyor.
Kazanma hırsıyla dolu genç sporcu, “Bu noktaya
gelmek için çok çalıştım ve emeğimin karşılığını

aldım. Finalde de en iyi performansımı sergiley-
erek ülkemi en iyi şekilde temsil etmek istiyorum”
dedi. >>MEHMET KASAL

Destine ve Çiğiltepe Yurdu’nda 
mezuniyet kına gecesi coşkuyla kutlandı
Afyonkarahisar'da bulunan Destine Hatun Kız Öğrenci Yurdu ve Çiğiltepe Kız
Öğrenci Yurdu, mezuniyet kına gecesi etkinliği ile öğrencilere unutulmaz bir
gece yaşattı. Bu anlamlı etkinlik, öğrencilerin mezuniyetlerini kutlamak ve
onların sivil hayatlarına adım atmalarını desteklemek amacıyla düzenlendi.

Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü,
bu özel gecede öğrencilere müzik dinletisi
sunarak eğlence dolu anlar yaşanmasına katkıda
bulundu. İl Müdürlüğü’nün müzik ekibi, icra ettik-
leri şarkılarla öğrencilerin coşkusunu artırdı. Hem
geleneksel hem de modern müziklerin harman-
landığı performans, katılımcılardan büyük beğeni
topladı.

YURT MÜDÜRLERİNDEN 
ANLAMLI MESAJLAR

Kına gecesinde Destine Hatun Yurt Müdürü
Aysun Keskin ve Çiğiltepe Yurt Müdürü Meltem
Biner, öğrencilerin ellerine kına yakarak onlara
sivil hayatlarında başarılar diledi. Bu sembolik ve
geleneksel hareket, öğrencilere hem manevi
destek hem de moral verdi. Yurt Müdürleri, yap-
tıkları konuşmalarda öğrencilerin azim ve
çalışkanlıkları ile gurur duyduklarını belirterek,
mezuniyet sonrası hayatlarında da aynı başarıyı
sürdüreceklerine inandıklarını ifade etti.

İL MÜDÜRÜ KASAPOĞLU'NDAN
DESTEK MESAJI

Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu, yaptığı konuşmada mezun olan
öğrencilere sivil yaşamlarında başarılar diledi. Kasapoğlu, "Bugün burada, geleceğin güçlü kadınlarını
uğurluyoruz. Sizler, sadece ailenizin değil, bu ülkenin de umudu ve geleceğisiniz. Sizlerin başarısı,
ülkemizin de başarısıdır. Yeni hayatınızda da aynı azim ve kararlılıkla ilerleyeceğinize inancımız
tamdır," diyerek öğrencilere moral verdi. >>HÜDAYİ ACAR

Başkan Koyuncu, milli coşkuyu
Emirdağlı hemşerileriyle yaşadı
A Milli Futbol Takımı’nın EURO 2024 Avrupa Futbol Şampiyonası’nda
Çekya ile oynadığı mücadeleyi Emirdağlılar, Emirdağ Belediyesi’nin

Cumhuriyet Meydanı’na kurduğu dev ekranda coşku ile izledi. 
Maçı Cumhuriyet Meydanı’na kurulan dev ekran-
da izleyen Emirdağ Belediye Başkanı Serkan
Koyuncu, galibiyetin coşkusunu Emirdağlılarla
yaşadı. 1-1 süren maçın son dakikalarında Cenk
Tosun’dan gelen galibiyet golü tüm Türkiye'de
olduğu gibi Emirdağ'da da büyük sevinçle karşı-
landı. Her zaman her yerde Milli Takıma tam
destek olduklarını belirten Başkan Koyuncu;
"İnandık, Azmettik ve Başardık... Son 16’dayız...
Cumhuriyet Meydanı’nda hemşehrilerimizle,

gençlerimizle, çocuklarımızla coşku dolu bir
akşam yaşadık. Bu akşamı zaferle taçlandıran
milli futbolcularımızı yürekten kutluyorum. Milli
takımımızı omuz omuza desteklediğimiz kıymetli
hemşehrime de teşekkür ediyorum."ifadelerini
kullandı. Cumhuriyet Meydanı’nda milli heyecana
ortak olanlar arasında Emirdağ Kaymakamı
Osman Bilici, Emirdağ Belediye Başkanı Serkan
Koyuncu ve çok sayıda coşkulu taraftar katıldı.
>>İZZET IŞIK



Gerçekten Haber Verir

28  HAZİRAN  2024  CUMA   YIL: 19    SAYI: 5503  FİYATI: 10 TL    88

NÖBETÇİ ECZANELER

Parçalı bulutlu

Afyon Merkez
34°

İPEK ÖZTEKE
Park Hastanesi Karşısı

213 99 44
ŞULE

Kadınana Yatırı Yanı Ambaryolu No: 4
215 24 44 
SELCEN

Kanlıca Mah. Sağlıkocağı Karşısı 
216 66 11

AGC dayanışma kahvaltısında bir araya geldi
Afyon Gazeteciler Cemiyeti (AGC) Yönetimi ve İcra Kurulu Üyeleri dayanışma kahvaltısında bir araya geldi.

Geçtiğimiz günlerde yapılan Genel Kurulun
ardından Afyon Gazeteciler Cemiyeti
başkanlığına seçilen Önder Artuk, yönetimi

ve icra kurulu üyeleri için dayanışma kahvaltısı
düzenledi.  Afbel Otel’de gerçekleştirilen programa;
Yönetim Kurulu Başkanı Önder Artuk, Başkan
Yardımcıları; Sezer Küçükkurt, Yasin Köksal, Genel
Sekreter Mahmut Emin Birliktir, Yönetim Kurulu
Üyeleri M.Emin Güzbey, Ömer Elçi, İsa Kuş, Ali
Osman Okşar, Faruk Kılınç, ve icra kurulunda görev
alan gazeteciler katıldı.

“BİRLİK VE BERABERLİK İÇİNDE ÇALIŞAN BİR
CAMİA OLUŞTURMAYI HEDEFLİYORUZ”

Programın açılış konuşmasını yapan AGC Başkanı
Önder Artuk, son dönemde üstlendiği sorumluluğun
ağırlığını her geçen gün daha fazla hissettiğini dile
getirdi. Artuk, “Verilen sorumluluğun her geçen gün
biraz daha büyüdüğünü hissediyorum. Bu noktaya
gelmemizde yönetim kurulumuzun büyük emeği ve
desteği oldu. İnşallah hep birlikte bu süreci başarıyla
yürüteceğimize inanıyorum. Bugünkü kahvaltımızın
ana hedefi basın camiasında çalışan
arkadaşlarımızın sosyoekonomik yapılarının iyileştir-
ilmesine yönelik çabalarımızı güçlü bir şekilde ortaya
koymak. Sosyoekonomik yapıyı güçlendirdikten
sonra, etik değerlere uygun bir birlik ve beraberlik
içinde çalışan bir camia oluşturmayı hedefliyoruz. Bu
kahvaltıları düzenli aralıklarla yaparak bu hedefe
ulaşmak için elimizden gelen gayreti göstereceğiz.
Güçlü bir yönetim kurulumuz ve sizlerin sağladığı
destekle birlikte, ileride söz almak isteyen üyelerim-
izin görüşlerini de dikkate alacağız. Etik değerlere
sahip, sosyoekonomik açıdan güçlü bir camia oluş-
turmak için var gücümüzle çalışacağız. Katılımınız
için hepinize teşekkür ederim.” şeklinde konuştu. 

“YENİ YÖNETİM İLE GELECEK GÜNLERİN
DAHA İYİ OLACAĞINA OLAN İNANCIM TAM”

AGC Yönetim Kurulu Üyesi Sezer Küçükkurt ise
Afyon Gazeteciler Cemiyeti'ni hep birlikte kurarak
bugünlere emek vererek getirdiklerini kaydetti.
Küçükkurt, “Yeni oluşan yönetimimiz, çevremizde
yeniden şekillenen yapı ile daha güçlü bir konumda.
Gelecek günlerin daha iyi olacağına olan inancım
tam. Afyonkarahisar'da mesleğimizi gururla temsil
eden birçok değerli meslektaşımız var. Yeni yöne-
timin bu arkadaşlarımıza devredilmesi ve kendi
belirleyecekleri başkanla cemiyetimizin yoluna
devam etmesi önceki yönetimin de ortak görüşüydü.
Ancak yaşadığımız süreç, planlarımızı ve niyetlerim-
izi ertelememize neden oldu. Tüzük değişikliği fırsatı
olmadığı için yönetim kurulumuzda genç komisyon
gibi düşünerek isimler belirledik. Kadınlar komisy-
onunu da oluşturarak kadın meslektaşlarımızın
çalışmalarına destek olmayı hedefledik. Bugünkü
toplantı, dernek organlarının iş birliği içinde neler
başarabileceğini gösterme amacını taşıyor. Afyon
Gazeteciler Cemiyeti'nin ileriye dönük sağlam adım-
larla ilerleyeceğine olan inancımı belirtir, hepinize
teşekkür ederim.” ifadelerinde bulundu.

“GENÇLERDEN RİCAM, HER ZAMAN
BİRLEŞTİRİCİ OLMALARI”

“Genç gazetecileri yavaş yavaş yetiştirerek ilerleyen
zamanlarda basın yayın organlarında çalışmalarını
sağlamak ve sosyal ekonomik yapılarının iyileşme-
sine katkıda bulunmak ana hedefimizdir.” şeklinde
söze başlayan M. Emin Birliktir; “Cemiyetimizi yal-
nızca bir gazeteciler cemiyeti gibi algılanmamalıyız.
Ayrıca, toplumda kadınlara yönelik pozitif ayrımcılığı
teşvik etmek ve öncülük yapmak amacıyla bir kadın-
lar komisyonu kurduk. Sizlerden büyük beklentiler-
imiz var. Basın yayın organlarında doğru, hızlı ve
itibarlı haber yapılması için elimizden gelen desteği
sağlamak için büyüklerimiz olarak gereken her şeyi
yapacağız. Bu tür toplantıları Başkan'ın belirttiği gibi
aralıklarla düzenlemeyi planlıyoruz. Amacımız şu:
Afyon Türkiye'de, bölge başkanlıkları gibi yapılar

bulunuyor. İleride daha da gelişeceğiz. Türkiye'de
çok itibarlı ve güçlü bir basın camiamız var.
Gazeteciler cemiyeti çatısı altında bir araya gelmiş
durumdayız. Gençlerden ricam, her zaman birleştiri-
ci olmalarıdır, bölücü olmasınlar.” şeklinde konuştu.

“GAZETECİLERİMİZİN BARINMA VE GEÇİM
SORUNLARINA ÇÖZÜM ÜRETMELİYİZ”

Gazeteciler cemiyetinin kolay kurulmadığını, pek çok
zorluğun üstesinden geldiklerini dile getiren Birliktir,
sözlerini şöyle tamamladı: “Tüm arkadaşlarına bir-
leştirici çalışmalarından dolayı teşekkür ediyorum.
Gençlerden ricam bu birlikteliği geliştirmeleri. 3 yıllık
bir dönemde birlikte çalışacağız. Herkes kendi basın
yayın organında kendi fikirlerini ve yayın politikasını
izleyecektir. Ancak bu birliği bozmamak için herkes
elinden geleni yapmalıdır, böylece daha da
güçlenebiliriz. Geçen genel kurulumuzda Gökten
Ceylan arkadaşımızın belirttiği gibi, çalışanlarımızın
artık barınma ve geçim sorunu yaşamaması için
çözümler üretmeliyiz. Bu konuda hep birlikte çalış-
malıyız. Ekonomik gelişim için gerekenleri yapmak
önemlidir. Yönetim kurulumuzun bu konuda birlikte
çalışması gerekiyor. Birliğin, fikirlerini paylaşması ve
ortak çözümler bulması önemlidir. Altyapıyı hazırlay-
alım ki gelecek yönetimler de bu çalışmalara devam
edebilsin.”

“BİRBİRİMİZİ SEVGİYLE KUCAKLAMALIYIZ”
Hangi kurumda veya gazetede çalışıyor olunursa
olunsun, gazetecilerin birbirine sevgiyle yaklaşması
gerektiğini inandığını kaydeden yönetim kurulu
başkan yardımcısı Yasin Köksal, “Hangi kurumda
veya gazetede çalışıyor olursak olalım, birbirimizi
sevmemiz ve desteklememiz gerektiğine inanıyo-
rum. Gazeteci arkadaşlarımızla birlikte,
cemiyetimizde ve çalıştığımız gazetede başarılı ola-
biliriz. Tabii ki, herkesin farklı beklentileri olabilir,
mesela villa gibi istekler. Ama benim için önemli olan
şey, önce birbirimizi sevgiyle kucaklamak.
İnanıyorum ki, birbirimize destek olursak diğer her
şey de zamanla olacaktır. Teşekkür ederim.” dedi.

“DİSİPLİN KURULUNDA HERHANGİ 
BİR SORUN YAŞANMAMAKTADIR”

Ardından söz alan disiplin kurulu üyesi İsmail Hakkı
Nakilcioğlu, meslekte geçirdiği 56 yılın ardından bu
buluşmada olmaktan büyük mutluluk duyduğunu dile
getirdi. Nakilcioğlu, “Meslekte geçirdiğim 56 yılın
ardından burada olmaktan büyük mutluluk duyuyo-
rum. Değinmek istediğim nokta, sürekli yenilenen ve
taze kanlarla desteklenen cemiyetimizin varlığıdır.
Cemiyetimizin içinde bulunan disiplin kurulu, küçük
olaylar dışında bize herhangi bir sorun yaşatmamak-
tadır, bu yüzden çok rahatız. Bu durumdan dolayı
memnuniyet duyuyorum. Arkadaşlarımızın etik
kurallara tam olarak uyduğunu görmek beni fazlasıy-
la mutlu ediyor. Ancak taze kanların daha dinamik ve
olgunlaşmış hale gelmesi için cemiyetimizin eğitim
çalışmalarını ve hizmet içi eğitim programlarını daha
aktif bir şekilde yürütmesinin büyük fayda sağlaya-
cağını umuyorum. Bu konuda üzerimize düşen göre-
vi memnuniyetle yerine getirmeye hazırız.” şeklinde
konuştu.

“GAZETECİ ARKADAŞLARIMIZA 29 EKİM’DE
BİR MAAŞ İKRAMİYE VERİLSİN”

Sosyoekonomik iyileştirmeleri hayata geçirmek için
somut adımlar atılması gerektiğini belirten yönetim
kurulu üyesi M. Emin Güzbey, “Afyon Cumhuriyeti'n
kazanıldığı topraklar. Milli ve dini bayramlarımızın yanı
sıra 29 Ekim Cumhuriyet Bayramı'nın da çok önemli.
Odak gazetesi olarak; çalışan arkadaşlara her 29
Ekim Cumhuriyet Bayramı'nda birer asgari ücret
tutarında ikramiye verilmesi önerisinde bulundum. Bu
uygulamanın diğer basın kuruluşlarına da örnek
olmasını umuyorum. İnşallah diğer arkadaşlarımız da
TV3'te bunu yapar.” dedi

“AGC ŞAMPİYONLAR LİGİ GİBİ”
Afyon Gazeteciler Cemiyeti’nin Şampiyonlar Ligi gibi
güçlü bir cemiyet olduğu ifade eden, yönetim kurulu
üyesi Faruk Kılınç, “Genç jenerasyondan katılan
cemiyetimizdeki arkadaşlarımıza başarılar diliyorum.
Herhangi bir hayırlı işte, cemiyet üyeleri olarak bizler
destek vermeye hazırız.” şeklinde konuştu.

“GELENEKSEL KAHVALTI 
TOPLANTILARIMIZI BAŞLATIYORUZ”

Yönetim kurulu üyesi Ömer Elçi, “AGC’de yıllardır
özledikleri yapıyı inşa ettiklerini kaydetti. Elçi, “Hep bir-
likte ortak akıl ile yeni projelerle memleketimizi tanıt-
mayı ve sorunları birlikte çözmeyi hedefliyoruz. Yeni
yönetime hayırlı uğurlu olsun diyorum. Genç
arkadaşlarımıza da hayırlı olsun diyorum. Haftaya
perşembe günleri geleneksel kahvaltı toplantılarımızı
birlikte yapacağız. Bu toplantıları yönetim olarak biz
düzenliyorduk, haftaya da ben üstleneceğim. Hepinizi
beklerim.” Dedi >>MEVLÜT TINAS

Çölyak hastalarına
belediyeden müjde
Afyonkarahisar Belediyesi, glütensiz gıda bulmakta zorluk çeken
'Çölyak Hastaları' için özel büfeyi Zafer Meydanı’nda hizmete açtı.  
Belediye Başkanı Burcu Köksal, seçimlerden
önce çölyak hastalarına verdiği sözü tuttu. Zafer
Meydanı’nda hizmete açılan glütensiz gıdaların
satıldığı büfe, çölyak hastaları tarafından mem-
nuniyetle karşılandı. Glütensiz Gıda Büfesinde
ekmek başta olmak üzere; mısır gevreği, un, cips
gibi birçok gıda bulunuyor.

“KÂR AMACI GÜTMEYECEĞİZ”
Sosyal belediyeciliğin gereği olarak çölyak hasta-
larımıza verdiği sözü yerine getirmenin mutlu-
luğunu yaşadığını söyleyen Başkan Burcu
Köksal, kâr amacı gütmeyeceklerini ifade etti.
Ankara Büyükşehir Belediyesi ile yapılan
görüşmeler neticesinde glütensiz ürünlerin satış
büfesinden temin edileceğine dikkat çeken
Başkan Burcu Köksal; “Çölyak hastalarımız
glütensiz gıdalara erişimde çok sıkıntı yaşıyorlar,
maddi açıdan zorlanıyorlardı. Hastalarımızın
yaşam standartlarını yükseltmek, onların sağlıklı
ve kaliteli gıdalara erişimini sağlamak bizim
öncelikli görevlerimizden biri olduğunu unutma-
mamız gerekir” dedi.   

“HASTALARIMIZIN SAĞLIĞI
HER ŞEYDEN ÖNEMLİ”

Hastaların günlük yaşamda karşılaştığı zor-
lukları bir nebze de olsa azaltmayı hede-
flediklerini kaydeden Başkan Burcu Köksal;
“Bu büfemiz, yalnızca çölyak hastalarımıza
değil, glütensiz beslenmeyi tercih eden tüm
vatandaşlarımıza da hizmet verecek.
Açılışını gerçekleştirdiğimiz büfemiz, insana
verdiğimiz değerin, sosyal sorumluluk bil-
incinin ve halkımıza duyduğumuz sevginin
bir göstergesidir. Onların sağlığı bizim için
her şeyden kıymetlidir. Bu projenin hayata
geçmesinde emeği geçen herkese, tüm
çalışma arkadaşlarımıza ve bize güvenen
siz değerli hemşehrilerimize teşekkürlerimi
sunuyorum. Glütensiz gıda ürünlerimizi
maliyetine sunarak, sağlıklı bir yaşamın
herkesin hakkı olduğunu bir kez daha vurgu-
lamak istiyor, tüm vatandaşlarıma sağlıklı bir
yaşam diliyorum.” diye konuştu. 
>>HÜDAYİ ACAR


